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Hoi

Nog even voor het archief.

Volgens mij mist er in eerste stuk stuk het woordje NIET bij: Gezondheidsraad heeft geadviseerd dat dit noodzakelijk is.

We mogen 6 weken aanhouden zolang er sprake is van schaarste.

(voor de parlementaire enquete, je weet maar nooit©

| 5.1.2e |
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |

Parnassusplein 5| Postbus 20350 2500 EJ Den Haag |

Q@ 5.1.2e | 5.1.2e |

= 5.1.2e

Van:BEE<ERFLN@minvws.nl>

Verzonden: vrijdag 5 februari 2021 10:31

@minvws.nl>;

Onderwerp: Annotatie vaccins DOC

Dao IENEEE
Hierbij een korte annotatie voorbij het DOC:

Samenvatting
Deze week een drietal adviezen ontvangen van de Gezonheidsraad:

1. Over aanpassing uitstel 2° prik BioNTech/Pfizer van 3° naar 6° week.

a. Om meer mensen in deze fase te kunnen vaccineren met de schaarste aan vaccins, is gekozen om de 2° prik in

de 6° week na de eerste prik te geven. Het EMA pastte hierna haar richtlijnen aan, waarop we de

Gezondheidsraad hebben gevraagd of we de interval weer terug moesten zetten naar 3 weken. Gezondheidsraad

heeft geadviseerd dat dit noodzakelijk is.

2. Ethische en juridische kaders rondom COVID-19 vaccinatie

a. Aangezien het tot ethische dilemma’s kan leiden in de maatschappij als een deel is gevaccineerd en een deel nog

niet, is de commissie Ethiek en recht van de Gezondheidsraad gevraagd hierover advies te geven. Specifiek is

gevraagd om een afwegingskader rond besluitvorming en naar handvatten/rol/verantwoordelijkheid voor de

overheid. Het kabinet is blij met het advies en buigt zich nog over een reactie.

3. Inzet Astrazeneca
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a. Het vaccin van AstraZeneca is vorige week goedgekeurd door het EMA en toegelaten door de Europese
Commissie. De Gezondheidsraad is gevraagd met spoed te adviseren over de inzet van het vaccin van

AstraZeneca. Gisteren is dit advies gepubliceerd. Aangezien de eerste vaccins van AstraZeneca snel worden

geleverd en we ze zo snel mogelijk willen inzetten, is snelle besluitvorming over de inzet nodig. Daarom wordt na

het publiceren van het advies van de Gezondheidsraad direct gewerkt aan een kabinetsreactie. Dit voorstel is

vrijdagmorgen in de MCC besproken. Hierbij gaan we uit van drie mogelijke scenario’s, zoals ook beschreven in

de Kamerbrief van afgelopen dinsdag:
i. De vaccins kunnen ingezet voor:

« Zorgmedewerkers (resterende deel verpleeghuiszorg, gehandicaptenzorg, wijkverpleging en

WMO-ondersteuning)
¢ Ouderen (60 tot 65 jarigen)
+ Beide groepen samen.

o Gezien het feit dat AstraZeneca fors minder levert (schatting in Ql 1,4 miljoen vs 4,5 miljoen) moet binnen alle

scenario’s gekeken worden naar consequenties voor andere groepen (intramurale GGZ en mensen met medische

indicatie)

Advies

U kunt de adviezen kort toelichten en aangeven dat naar verwachting eind van vandaag een brief over de inzet van AstraZeneca

naar de Kamer wordt gestuurd.

Achtergrond
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